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ZAPISNIK 

 

8. seje sveta zavoda, ki je bila v četrtek, 10. 9. 2020 ob 17.30.  uri v zbornici šole. 

 

Prisotni člani: Tatjana Habjanič, Natalija Glažar, Peter Vauda, Urška Medved, Martina 

Klemen, Dragica Rozman, Peter Marčec, Albin Dobnik, Vladimir Abraham,  Vesna Mesarič 

Lorber, Viktorija Vrabl 

 

Opravičeno odsotni člani: Ivan Ogrinc, Slavko Burjan, Aleš Sakelšek 

 

Potrjeni dnevni red: 

 

1. Potrditev predloga dnevnega reda 

2. Pregled sklepov zadnje seje ter potrditev zapisnika 

3. Pedagoško poročilo za šolo in vrtec za šol. leto 2019/20 

4. Samoevalvacijsko poročilo za šolo in vrtec za leto 2019/20 

5.  Publikacija za vrtec 2020/21 

6. Odpiranje vlog na razpisano mesto ravnatelja 

7. Razno. 

 

 

K točki 1 

 

Predsednica Sveta zavoda ga. Tatjana Habjanič pozdravi vse prisotne in prebere dnevni red 8. 

seje Sveta zavoda. Dnevni red je soglasno sprejet. 

 

K točki 2 

Predsednica Sveta zavoda ga. Tatjana Habjanič prebere sklepe zadnje seje. Vsi sklepi so bili 

realizirani. Zapisnik zadnje seje je potrjen. 

 



 

K točki 3 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber poda Pedagoško poročilo za šolsko leto 2019/20 za 

šolo. Pove, da je poročilo letos okrnjeno, saj je bila zaradi covida šola zaprta tri mesece. V 

tem času se je pouk izvajal na daljavo. Program dela je bil realiziran v celoti. Izvedel se je 

tudi plavalni tečaj, zimska ŠVN, tabor; odpadla je le poletna ŠVN.  

1. SKLEP: Člani sveta zavoda podajo soglasje k Pedagoškemu poročilu za šolsko leto 

2019/20 za šolo. 

Ga. pomočnica ravnateljice za vrtec Viktorija Vrabl poda Pedagoško poročilo za šolsko leto 

2019/20 za vrtec. 

2. SKLEP: Člani sveta zavoda podajo soglasje k Pedagoškemu poročilu za šolsko leto 

2019/20 za vrtec. 

K točki 4 

Samoevalvacijsko poročilo za vrtec predstavi ga. Viktorija Vrabl (glej prilogo). Pove, da v 

vrtcu niso bili izvedena vsa načrtovana srečanja s starši zaradi zaprtja vrtca. Za 10% 

odstotkov nižji je obisk staršev na organiziranih srečanjih v primerjavi z letom prej. 

Načrtovani so bili trije sestanki s starši, od tega sta bila izvedena dva.  

Načrtovanih je bilo šest neformalnih srečanj s starši; izvedena so bila tri. 

3. SKLEP:  Člani sveta zavoda soglasno  potrdijo Samoevalvacijsko poročilo za vrtec za leto 

2019/20. 

 

Samoevalvacijsko poročilo za šolo predstavi ga. Bojana Mlakar (glej prilogo). Vsebina le tega 

v šolskem letu 2019/2020 je bila podaljšano bivanje kot razširjeni program osnovne šole. Kot 

del poročila se je izvedla  in analizirala anketa o podaljšanem bivanju. Izvedena je bila med 

učenci, starši in učitelji, ki delajo v OPB. Z rezultati ankete smo na splošno lahko zadovoljni. 

4. SKLEP:  Člani sveta zavoda soglasno  potrdijo Samoevalvacijsko poročilo za šolo za leto 

2019/20. 

 

K točki 5 

Ga. pomočnica ravnateljice za vrtec Viktorija Vrabl pove, da pripravljajo izdajo Publikacije 

za vrtec in potrebujejo v s skladu 3. členom Pravilnika o publikaciji soglasje članov sveta 

zavoda. Po kratki predstavitvi publikacije se sprejme naslednji 

5. SKLEP: Člani sveta zavoda podajo soglasje k izdaji Publikacije za vrtec. 

Sejo sveta zavoda zapustijo Vesna Mesarič Lorber,Viktorija Vrabl in Bojana Mlakar. 

 



K točki 6 

Ga. Tatjana Habjanič pove, da je na razpis za prosto delovno mesto ravnatelja prispelo šest 

vlog. 

Vloge se odprejo in jih člani sveta pregledajo, če so popolne.  

Po pregledu se ugotovi, da so tri vloge popolne in ustrezne; trem prijavljenim pa se pošlje 

poziv k dopolnitvi vloge. Poziv se jim pošlje v ponedeljek, 14. 9. 2020. 

Člani sveta zavoda se dogovorijo, da bodo naslednjo sejo sveta zavoda izvedli zadnji dan v 

septembru ali začetku oktobra. 

 

K točki 7 

Ga. ravnateljica pove prisotnim o načrtovani in želeni sanaciji šole.    

Saniralo bi se ostrešje in podstrešje starega dela šole. V mesecu novembru se bo občina 

prijavila na razpis za pridobitev evropskih sredstev. To potrdi tudi g. Abraham.  

 

Ga. Tatjana Habjanič se vsem zahvali za sodelovanje. 

 

Seja je bila zaključena ob 19.15. uri. 

 

Zapisala                                                                                               Predsednica sveta zavoda 

Natalija Glažar                                                                                          Tatjana Habjanič 

 


